

Protokoll fra hovedstyremøte 26.10.17

Tid: 26.10.17

Sted: Domus Athletica

Til stede: Cecilie Kappelslåen, Hin-Minh, Martin Sikkeland, Jenny Landsverk, Maren Borgan og Oda Due



Informasjonssaker

8.1 Kunstgressbane-saken (Cecilie)

Leder og DL informerer kort om hvordan ståa er med kunstgress-saken.

8.2 Dugnads-mail (Cecilie)

Leder har sendt ut mail til gruppestyrene om å ta på seg dugnadsjobb - spre dette.

Diskusjonssaker

8.3 Sponsoravtale OSI (Andreas)

Diskusjon rundt hvordan OSI skal jobbe med sponsorvirksomhet

8.4 Hvordan skal vi bruke nettsiden vår aktivt? (Oda)

Arbeid videre med nettside

8.5 Evaluering representantsskapsmøtet (Cecilie)

8.6 Ny avtale med leverandør

Fordeling og diskusjon rundt arbeid med leverandører for klubb

8.7 Hvordan vil vi telle studentandelen?

Praktisk avklaring av hvordan vi teller vår studentandel innad i klubb

8.8 Saker til AU i ISU

Innmelding av saker til vårt lokale ISU

Vedtakssaker

8.9 Ny vurdering av bruk av confluence (Vilde)

Vedtak: Maren og Vilde tar en ny vurdering og vil rydde driven. Deretter tar vi det opp igjen om vi skal benytte det eller ei.

Stemmegivning

Avholden: 1

For: 5

8.10 Institusjonsvedtak (Hien Minh)

Vedtak: HS må vente til å stemme over saken til vi har nok grundig informasjon.

Stemmegivning

For: 6

Signatur for godkjenning av protokoll

..... Styreleder	 Nestleder	 Økonom
..... Sekretær	 Styremedlem	 Styremedlem
..... Styremedlem	 Styremedlem	 Styremedlem